
 
 
 

 
 

 

 

O B E C     Ž I T A V A N Y 

 
 

Z á p i s n i c a   č.  23/2018 

z dvadsiateho tretieho zasadania Obecného zastupiteľstva  

v Žitavanoch konaného dňa 1. februára 2018 

 v budove Obecného úradu, Športová ul. 

v Žitavanoch 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
v Žitavanoch dňa 07. 02. 2018 

 

 



Zápisnica  
z 23. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Žitavany,  

konaného dňa 01. 02. 2018 o 17:00 hod. 
___________________________________________________________________________ 

 

 

 

 

Prítomní:  Starostka obce: Mgr. Edita Grzybová 

  Poslanci: Pavol Čepček, Mária Gálová, Pavel Chren, Ing. Milan 

Barabáš, Roman Ondriaš, Miroslav Chren, Bc. Ján Barát, Mgr. Mária 

Molnárová, Karol Kováč  

 

Ďalší prítomní: IC lic., Mgr., Ing. Jaroslav Dubec, hlavný kontrolór obce 

Ing. Regina Kissová, zam. obce 

Mgr. Lenka Štullerová, zam. obce 

Henrieta Herdová, zam. obce 

 

     

Verejnosť: Peter Ondriaš, Peter Chren, Milan Kukučka, Helena Herdová, Ernest 

Chren, Štefan Borkovič, Peter Molnár, Jozef Valašik ml., Helena 

Molnárová, JUDr. Marianna Kováčová  

 

 

PROGRAM 

 

1.  Otvorenie 

2.  Určenie návrhovej komisie:  predseda: Mária Gálová 

     členovia: Bc. Ján Barát, Mgr. Mária Molnárová 

Určenie overovateľov zápisnice: Ing. Milan Barabáš, Roman Ondriaš 

Určenie zapisovateľky:  Mgr. Lenka Štullerová 

3. Schválenie programu rokovania 

4.Oznámenie výsledku voľby starostu, odovzdanie osvedčenia o zvolení novozvolenému 

starostovi a zloženie sľubu novozvoleného starostu obce  materiál č. 148/2018 

5. Zloženie sľubu náhradného poslanca obecného zastupiteľstva    materiál č. 149/2018 

6. Návrh na doplnenie členov komisií obecného zastupiteľstva materiál č. 150/2018 

7. Návrh časového plánu zasadnutí obecného zastupiteľstva v Žitavanoch v roku 2018 

          materiál č. 151/2018 

8. Návrh na schválenie predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok – multifunkčné 

ihrisko         materiál č.152/2018 

9.  Vystúpenie občanov obce 

10. Informácia starostu obce      materiál č. 153/2018 

11. Interpelácie poslancov 

12. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

 

 



K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

 

 

Rokovanie OZ otvorila Mgr. Edita Grzybová. Privítala všetkých prítomných. Konštatovala, že 

sú prítomní všetci poslanci. OZ je nahrávané na diktafón. Upovedomila prítomných, že aj 

Peter Ondriaš si nahráva rokovanie OZ. 

 

K bodu 2. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky  

 

Určenie návrhovej komisie:  predseda: Mária Gálová 

     členovia: Bc. Ján Barát, Mgr. Mária Molnárová 

Určenie overovateľov zápisnice: Ing. Milan Barabáš, Roman Ondriaš 

Určenie zapisovateľky:  Mgr. Lenka Štullerová 

 

K bodu 3. Schválenie programu rokovania 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila program rokovania.  

 

NAVRHNUTÝ  PROGRAM ROKOVANIA: 

 

3. Schválenie programu rokovania 

4.Oznámenie výsledku voľby starostu, odovzdanie osvedčenia o zvolení novozvolenému 

starostovi a zloženie sľubu novozvoleného starostu obce  materiál č. 148/2018 

5. Zloženie sľubu náhradného poslanca obecného zastupiteľstva    materiál č. 149/2018 

6. Návrh na doplnenie členov komisií obecného zastupiteľstva materiál č. 150/2018 

7. Návrh časového plánu zasadnutí obecného zastupiteľstva v Žitavanoch v roku 2018 

         materiál č. 151/2018 

8. Návrh na schválenie predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok – multifunkčné 

ihrisko         materiál č.152/2018 

9.  Vystúpenie občanov obce 

10. Informácia starostu obce      materiál č. 153/2018 

11. Interpelácie poslancov 

12. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

Uznesenie č. 173/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

program rokovania 23. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Žitavany. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 Ing. Milan Barabáš, Bc. Ján Barát, Pavol Čepček, Mária Gálová, 

Mgr. Edita Grzybová, Miroslav Chren, Pavel Chren, Mgr. Mária 

Molnárová, Roman Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  



 

K bodu 4. Oznámenie výsledku voľby starostu, odovzdanie osvedčenia o zvolení 

novozvolenému starostovi a zloženie sľubu novozvoleného starostu obce 

 

Mgr. Lenka Štullerová, predsedkyňa miestnej volebnej komisie oboznámila prítomných 

o výsledku nových volieb starostu obce a zároveň požiadala Mgr. Editu Grzybovú o zloženie 

sľubu starostu obce. Mgr. Edita Grzybová zložila pred všetkými prítomnými sľub starostu 

obce, ktorý potvrdila svojim podpisom. Mgr. Lenka Štullerová odovzdala novozvolenej 

starostke obce Mgr. Edite Grzybovej insignie a osvedčenie o zvolení starostu.  

 

 

Uznesenie č. 174/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

 

b e r i e   n a   v e d o m i e : 

výsledky voľby starostu a volieb do obecného zastupiteľstva, 

 

k o n š t a t u j e ,  ž e : 

novozvolená starostka obce Žitavany Mgr. Edita Grzybová zložila zákonom predpísaný sľub 

starostu obce. 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 Ing. Milan Barabáš, Bc. Ján Barát, Pavol Čepček, Mária Gálová,  

Miroslav Chren, Pavel Chren, Mgr. Mária Molnárová, Roman 

Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

 

K bodu 5. Zloženie sľubu náhradného poslanca obecného zastupiteľstva 

 

Mgr. Edita Grzybová oznámila prítomným, že sa uvoľnilo jedno miesto na post poslanca OZ. 

Náhradníkom podľa výsledkov posledných volieb je Karol Kováč, bytom Dráhy 834/1, 

Žitavany. Mgr. Edita Grzybová požiadala pána Karola Kováča, aby zložil sľub poslanca 

obecného zastupiteľstva. Karol Kováč zložil sľub poslanca obecného zastupiteľstva pred 

všetkými prítomnými, ktorý potvrdil svojim podpisom. 

 

Uznesenie č. 175/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

 

k o n š t a t u j e ,  ž e : 



náhradný poslanec Karol Kováč zložil zákonom predpísaný sľub poslanca obecného 

zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 Ing. Milan Barabáš, Bc. Ján Barát, Pavol Čepček, Mária Gálová,  

Miroslav Chren, Pavel Chren, Mgr. Mária Molnárová, Roman 

Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Karol Kováč 

Neprítomní: 0  

 

K bodu 6. Návrh na doplnenie členov komisií obecného zastupiteľstva 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila návrh. Pavol Čepček navrhol, aby bol Karol Kováč zaradený 

do finančnej komisie. Mgr. Edita Grzybová upozornila poslancov, že sa musia všetci stretnúť 

na finančnej komisii ohľadom rozpočtu. Tiež upozornila komisiu životného prostredia, že 

tento rok nás čaká zber pripomienok k územnému plánu, na čom by sa mali podieľať všetci. 

Mgr. Edita Grzybová dala hlasovať za návrh poslanca Čepčeka, kto je za to, aby bol Karol 

Kováč zaradený do finančnej komisii. Všetci poslanci OZ boli za tento návrh. 

 

Uznesenie č. 176/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o 

návrh na doplnenie členov komisií obecného zastupiteľstva,  

 

v o l í  

• do komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 

• predseda: Ing. Milan Barabáš 

• člen: Bc. Ján Barát 

 

• do komisie finančnej 

• členovia: Pavel Chren, Ing. Regina Kissová, Karol Kováč 

 

• do komisie životného prostredia, výstavby, územného plánovania, dopravy, služieb a 

verejného poriadku 

• členovia: Miroslav Chren, Mgr. Lenka Štullerová 

 

• do komisie kultúry, školstva a vzdelávania, mládeže, športu a voľnočasových aktivít: 

• členovia: Roman Ondriaš, Miroslav Chren, Henrieta Herdová 

 

• do komisie zdravotníctva, bytového hospodárstva, sociálnych vecí a obchodu: 

• predseda: Mgr. Mária Molnárová 

• členovia: Miroslav Chren, Karol Kováč 

 

a to s účinnosťou od 2. februára 2018. 



 

Hlasovanie: 

Za: 9 Ing. Milan Barabáš, Bc. Ján Barát, Pavol Čepček, Mária Gálová,  

Miroslav Chren, Pavel Chren, Karol Kováč, Mgr. Mária 

Molnárová, Roman Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  
 

K bodu 7. Návrh časového plánu zasadnutí obecného zastupiteľstva v Žitavanoch v roku 

2018 

 

Mgr. Edita Grzybová  predložila návrh. Poslanci OZ viedli diskusiu o možných termínoch 

zasadnutí. Vzájomne sa dohodli, že zasadnutia sa budú zvolávať približne každé dva mesiace. 

V prípade potreby aj skôr. 

 

Uznesenie č. 177/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o 

návrh časového plánu zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Žitavanoch na rok 2018 

 

s c h v a ľ u j e 

návrh časového plánu zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Žitavanoch na rok 2018 

nasledovne: 

 

- 8. marec, 26. apríl, 21. jún, 20. septembra, 25. október 

 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 Ing. Milan Barabáš, Bc. Ján Barát, Pavol Čepček, Mária Gálová,  

Miroslav Chren, Pavel Chren, Karol Kováč, Mgr. Mária 

Molnárová, Roman Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

 

 

K bodu 8.  Návrh na schválenie predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok – 

multifunkčné ihrisko 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila návrh. Mgr. Edita Grzybová sa ospravedlnila, že neposlala 

poslancom materiál – finančné krytie na multifunkčné ihrisko, pretože iba v deň 

zastupiteľstva ho dostala mailom. Poznamenala, že multifunkčné ihrisko by malo byť v areáli 

školy a sú dva varianty. Prvý variant je rozloha ihriska 40 x 20 m, 40 000 € dotácia z Úradu 

vlády a 32 400 € obec. Druhý variant je 33 x 18 m, o 206 m² je menšie, 19 986 € je doplatok 

obec. Poslanci OZ viedli diskusiu o možných variantoch. Poslanci OZ zvážili, že je vhodné, 



aby sa poradili aj s inými obcami, ktoré už majú multifunkčné ihrisko. Mgr. Edita Grzybová 

konštatovala, že zatiaľ je potrebné vedieť, či vôbec chceme ísť do projektu multifunkčného 

ihriska. Pokiaľ áno, musí byť z toho uznesenie, pretože je povinnou prílohou k žiadosti. JUDr. 

Marianna Kováčová sa pýtala, prečo to nešlo cez komisiu. Mgr. Edita Grzybová opäť 

poznamenala, že iba v deň zastupiteľstva dostala materiály. Poslanci OZ sa vzájomne dohodli, 

že budú ohľadom variantov multifunkčného ihriska diskutovať na komisii, kde dajú dokopy 

všetky návrhy. Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že teraz je dôležité, aby sa rozhodli, či 

vôbec chcú ísť do projektu multifunkčného ihriska a o financovaní a variantoch sa budú baviť 

na komisii. Poslanci OZ pristúpili k hlasovaniu iba za zámer predloženia žiadosti na 

multifunkčné ihrisko. 

 

Uznesenie č. 178/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o 

návrh na schválenie zámeru predloženia žiadosti o poskytnutie dotácie na multifunkčné 

ihrisko, 

 

s c h v a ľ u j e 

zámer predloženia žiadosti o poskytnutie dotácie v programe „Podpora rozvoja športu na rok 

2018“, podprogram č. 1 – výstavba multifunkčných ihrísk s umelým trávnikom a mantinelmi.  

 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 Ing. Milan Barabáš, Bc. Ján Barát, Pavol Čepček, Mária Gálová,  

Miroslav Chren, Pavel Chren, Karol Kováč, Mgr. Mária 

Molnárová, Roman Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

 

 

K bodu 9.  Vystúpenie občanov 

 

Ernest Chren - poznamenal, že v obecnom rozhlase sa oznamy zvykli opakovať. Teraz 

nepočuje dobre oznamy, pretože sa neopakujú. Ďalej upozornil, na  problém  s parkovaním pri 

futbalovom ihrisku. Teraz je vedľa ihriska nejaká veľká nádrž na vodu, krušpány a autá 

nemajú kde parkovať.  

Jozef Valašik ml. - pred Luspajom je kríž a pred ním je chodníček a obecný jarok. Ten 

chodník je veľmi úzky, padol mu tam otec. Poprosil by chodník rozšíriť v predmetnom jarku. 

Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že to môžeme riešiť, keď sa bude robiť Športová ulica. 

Ďalej sa chcel informovať, či sú v celej dedine led svetlá, pretože pred jeho domom nie je led 

svetlo. Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že minulý rok sa menili všetky svetlá v dedine za 

led. Peter Ondriaš poznamenal, že on ide teraz meniť led svetlá a jedno ho vyjde komplet za 

72 €. Ing. Milan Barabáš poznamenal, že sa menili iba žiarovky, kryty zostali pôvodné. Jozef 

Valašik podotkol, že jemu to svetlo svieti rovno do okna. Chcel sa informovať, či sa nedá 

svietidlo inak otočiť, aby svietilo na cestu. Pavol Čepček poznamenal, že si prešiel celú 



dedinu a zistil, že máme v dedine asi päť druhov osvetlení, prítomným ukázal fotografie. 

JUDr. Marianna Kováčová konštatovala, aby sme sa dopytovali listami ako menili osvetlenie. 

Milan Kukučka - chcel sa informovať, či budú poslanci rozhodovať o tom, že treba zbúrať 

Mravíkov dom, ktorý sa nachádza vedľa jeho dcéry Eriky. Mgr. Edita Grzybová 

poznamenala, že poslanci sa tým budú určite zaoberať. 

Peter Ondriaš – zaujímalo ho, prečo obec riešila neóny cez firmu, ktorá sem chodí až 

z Vrábel a účtuje si aj dopravu. Chcel vedieť, prečo sa nerieši vysokozdvižná plošina 

napríklad zo Zlatých Moraviec. Technické služby majú vysokozdvižnú plošinu a skoro každá 

dedina má plošinu. Prečo práve firma z Vrábel? Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že s touto 

firmou mala obec zmluvu. Ďalej sa pýtal na firmu Torvel, chcel vedieť, či to niekomu niečo 

hovorí? Peter Ondriaš poznamenal, že je to firma, ktorej platila obec asi 1000 € za nejaké 

projekty. Chcel vedieť, akým spôsobom prispela táto firma k tomu, aby obec mala v rozpočte 

nejaké peniaze. Peter Ondriaš poznamenal, že Ing. Kissová určite vie, o čo sa jedná. Peter 

Ondriaš konštatoval, že 1000 € je veľa, aby sa uzavrela zmluva s niekým, kto pre obec nič 

neurobil. Podotkol, že plnenie je až vtedy, keď sa niečo urobí. Nemôže sa dopredu niekomu 

platiť. Peter Ondriaš sa chcel ďalej informovať, čo je nové s tými vecami po bývalom pánovi 

starostovi. Chcel vedieť, čo nové objavili poslanci a starostka. Ďalej chcel vedieť, čo sa robí   

s bunkou na vŕškoch, pretože je tam už dosť dlho na to, aby bola odstránená. Konštatoval, že 

konanie, ktoré tam malo byť, bolo za zlé počasie zrušené, ale Peter Ondriaš oznámi 

poslancom a starostke, kedy bude prebiehať konanie. Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že 

čo sa týka bunky, musia zabezpečiť, aby sa prepílila a tak sa odstráni z pozemku na vŕškoch, 

pretože je veľmi veľká. Ďalej poznamenala, že druhá možnosť je  objednať také veľké auto, 

ktoré dokáže bunku odtiaľ odviezť. Mgr. Edita Grzybová konštatovala, že teraz sa vzhľadom 

na počasie nedala táto záležitosť riešiť. Karol Kováč podotkol, že predmetnú bunku vie 

odviezť a dal by si ju na svoj pozemok, ale v celosti ju odviezť pravdepodobne nemôže, 

pretože je veľká. Karol Kováč poznamenal, či sa nebude dať využiť bunka na nejaké akcie pre 

obec, napríklad pri pálení vatry. Peter Ondriaš podotkol, že na verejnom zhromaždení povedal 

všetkým poslancom, že ten pozemok na vŕškoch bol ukradnutý a nikto sa k tomu nevyjadril. 

Peter Ondriaš ďalej podotkol, že pozemok na vŕškoch bol urbársky a všetci o tom dobre 

vedia. Ďalej poznamenal, že do septembra nechá poslancov so starostkou na pokoji, aby 

vrátili predmetný pozemok urbárskej spoločnosti a ak to nevrátia, podá žalobu, pretože je to 

krádež. Peter Ondriaš konštatoval, že predmetný pozemok na vŕškoch bol vydržaný a              

v zápisniciach v rámci ROEPU by všetci videli, ako Daniš s Obertom klamali, že pozemok 

bol užívaný od 55- roku. Peter Ondriaš s právnikom napadnú celý ROEP. Ďalej ho zaujímalo, 

ako získal na vŕškoch pozemok Peter Benček. Podotkol, že ho mohol získať iba osvedčením a 

musel to starosta osvedčovať. Peter Ondriaš ďalej upozornil, že Peter Benček nemohol byť     

v žiadnom prípade dedičom, to je podvod. Peter Ondriaš konštatoval, že je tam 365 vlastníkov 

a keby tie pozemky všetci darovali obci, vtedy je to v poriadku, ale obec nemôže 365 

vlastníkov zbaviť majetku. Konkrétne aj starí rodičia Petra Ondriaša tam mali podiel. Mgr. 

Edita Grzybová poznamenala, že sa v tejto veci informovala priamo na katastri, kde dostala 

odpoveď, že pokiaľ to bolo urobené a schválené ROEPOM a neboli k tomu dané žiadne 

námietky, tak je ROEP platný. Peter Ondriaš poznamenal, že teraz poslancov a starostku 

nechá, ale ak sa to do septembra predmetné pozemky nevrátia, pôjde 1. septembra  ďalšia 

žaloba. Ďalej podotkol, že obec porušuje zákon, pretože vyhláška Ministerstva financií 

hovorí, že pozemok v intraviláne obce sa má predávať po 18,50 €. Peter Ondriaš sa 

opakovane pýtal, čo preverila starostka s poslancami po bývalom starostovi. Chcel vedieť, či 

je všetko v poriadku. Mgr. Edita Grzybová konštatovala, že papiere sú podľa zákona. Ing. 

Jaroslav Dubec – hlavný kontrolór obce tiež potvrdil, že papiere sú v poriadku a jediné, čo 

bývalý starosta porušil bolo to, že v rozpočte bola schválená určitá suma na osvetlenie a tú 

nedodržal. Ing. Dubec poznamenal, že v pondelok po zastupiteľstve prinesie na Obecný úrad 



podnet v tejto veci, ktorý pôjde prokurátorovi. Mgr. Edita Grzybová tiež poznamenala, že 

určite pôjde toto prekročenie rozpočtu za výmenu verejného osvetlenia na posúdenie 

prokurátorovi. 

Milan Kukučka - upozornil poslancov a starostku na p. Mravíka, ktorý cvičí so svojimi 

psami na futbalovom ihrisku a napriek tomu, že ho Peter Chren viac krát upozorňoval, vôbec 

nereagoval. Prosil starostku, aby p. Mravíka v tejto veci predvolala. Mgr. Edita Grzybová 

podotkla, že určite to bude riešiť. 

Peter Ondriaš - chcel povedať ešte jednu vec. Bývalý starosta, keď nastúpil v 2014 povedal, 

že motokrosovú dráhu bude robiť za svoje peniaze  a obec to nebude stáť nič. Poslanci s tým  

nesúhlasili. Peter Ondriaš podotkol, že doteraz to stálo obec 10 000 €. Obec dostala 

preukázateľne dve pokuty, jednu 600 € a druhá bola 650 €. Peter Ondriaš žiada, aby sa           

od bývalého starostu vymáhali peniaze za tieto pokuty. Je to spolu 1250 €, pretože bývalý 

starosta svojim konaním spôsobil, že obec dostala pokutu 1250 €. Peter Ondriaš podotkol, že 

minimálne toto môžu poslanci so starostkou urobiť. Karol Kováč sa pýtal Petra Ondriaša, čo 

by urobil so žalobou, keby sa čisto hypoteticky obec zbavila toho pozemku na vŕškoch. Peter 

Ondriaš poznamenal, že doteraz nemal zo strany obce žiadny návrh na mimosúdnu dohodu. 

Karol Kováč ďalej poznamenal, že keby sa ten pozemok preklasifikoval v rámci územného 

plánu obce, či by to bolo vyhovujúce pre Petra Ondriaša, aby boli všetci spokojní. Peter 

Ondriaš upozornil, že v územnom rozhodnutí je ten pozemok ako trvalý trávnatý porast a 

teraz je sú to ostatné plochy. Peter Ondriaš poznamenal, že sa to dá jednoducho riešiť cez 

pozemkový a lesný útvar a treba to žiadať naspäť na TTP. 

Jozef Valašik - zaujímal sa, či sa nemôžu žlté vrecia vyvážať takým spôsobom, aby sa pri 

vývoze dávali hneď aj nové vrecia každý mesiac.  

Peter Molnár - chcel sa informovať ohľadom kanalizácie. Zatiaľ sa nevie pripojiť, pretože 

mu nevychádza spád, musel by prečerpávať. Z nepochopiteľných dôvodov dali hlavný ťah 

1,40 m v zemi. Poznamenal, že s čerpadlom ho to vyjde štvornásobok ceny. Mgr. Edita 

Grzybová podotkla, že je potrebné napísať žiadosť, resp. reklamáciu, ktorú obec následne 

prepošle zhotoviteľovi kanalizácie. 

Ing. Jaroslav Dubec - upozornil na problém, ktorý je na ulici Príčina. Z domu p. Szantu 

vyteká stále žumpa. Konkrétne z betónového kanála, ktorý je pred p. Szantom. Ide z tadiaľ 

zápach a keď to zamrzne, je to nebezpečné. Podotkol, že to musia riešiť. 

 

K bodu 10. Informácia starostu obce 

• stretnutie organizácií obce 07. 02. 2018 

• komisia ŽP a finančná komisia stretnutie 08. 02. 2018 

• odvolanie na Krajský súd Peter Ondriaš 

• územný plán obce 

• stretnutie občanov – chodník Hlboká 22. 02. 2018 

• hudba ples 

• príspevok pri narodení dieťaťa 

• kúrenie Obecná hala 

• komunálny odpad – zvýšenie ceny za odvoz a uskladnenie 

• zber použitého kuchynského oleja – ponuka 

• stretnutie vodohospodári ul. Vodná 

• kamery VO 

• rozpočtové opatrenia - informovanie 

 

 



K bodu 11. Interpelácie poslancov 

Miroslav Chren – chcel sa informovať ohľadom kúrenia v Obecnej hale. Poznamenal, že by 

sme mohli kontaktovať firmu Jares Therm zo Zlatých Moraviec, pretože vedia riešiť kúrenie 

napojením na plynový kotol. Konštatoval, aby sa táto firma oslovila napríklad mailom. Mgr. 

Edita Grzybová poznamenala, že čaká ešte na ponuky s ďalším variantom. Podotkla, že keď 

bude mať všetky ponuky, spoločne s poslancami ich prehodnotia.  

Roman Ondriaš – informoval poslancov o možnostiach divadelných predstavení. Miroslav 

Chren a Pavol Čepček tiež informovali poslancov o ďalších možnostiach kultúry v našej obci. 

Pavol Čepček oslovil hudobné skupiny a speváčky, ale bližšie informácie preberie na komisii. 

Pavol Čepček – ďakoval za farebné kontajnery, ktoré sú rozmiestnené v obci. Chcel sa 

informovať, či sa bude robiť jarný zber konárov. Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že určite 

bude vyhlásený jarný zber konárov. 

Karol Kováč – poznamenal, že je potrebné, aby sa telocvičňa v škole zateplila. V škole sú 

plesne. Dal spraviť cenovú ponuku. Cenová ponuka na 550 m² je 20 000 € bez DPH aj 

s lešením, na komplet. Mgr. Edita Grzybová podotkla, že sú potrebné certifikáty. Ďalej sa 

chcel informovať v akom stave sú reklamácie ohľadom kanalizácie. Podotkol, že 30. apríla 

končí 2-ročná lehota a každý tretí, štvrtý plastový poklop tvorí prekážku v dedine. Tiež 

poklopy na chodníkoch sú v rozpore so STN, v rozpore s projektovou dokumentáciou a nie je 

výhovorka, že starosta to prebral bez závad. Žiada poslať reklamáciu na vodárne ako 

havarijný stav, pretože sme ešte v lehote. Ďalej poznamenal, že na traktor budeme potrebovať 

vlečku. 

Roman Ondriaš – zaujímal sa, v akom štádiu riešenia sú budovy na výstrkove, ktoré sa majú 

búrať. Mária Gálová podotkla, že s búraním týchto budov musíme rátať v rozpočte. Roman 

Ondriaš sa chcel ďalej informovať, čo sa robilo pri moste vedľa hornej krčmy. 

Ing. Milan Barabáš – informoval sa, či sa hlasitosť rozhlasu dá regulovať celoplošne, alebo 

je možnosť, že hrá niekde hlasnejšie a niekde tichšie. Konštatoval, že rozhlas v dedine hrá 

veľmi nahlas. Ďalej poznamenal, že najmä cez zimu, keď sa odhŕňa sneh majú občania, 

konkrétne na ulici 9. mája zaparkované automobily na ceste, kde sú prekážkou. Je problém 

prejsť cez túto ulicu, pretože z každej strany stoja automobily v ceste. Konštatoval, že by sa to 

mohlo riešiť napríklad oznámeniami za stierače. Mgr. Edita Grzybová podotkla, že 

v obecnom rozhlase sa hlási, aby občania neparkovali na ceste a neprekážali technike, ale je to 

zbytočné. Tiež poznamenala, že tento istý problém je s popolnicami, ktoré sú priamo na ceste. 

Osobne chodila po uliciach a upozorňovala občanov, aby si popolnice po vysypaní odložili. 

Ing. Milan Barabáš navrhol, aby sa to fotografovalo a dalo na stránku obce. 

Pavel Chren – informoval sa, či sa riešili prechody pre chodcov. Mgr. Edita Grzybová 

poznamenala, že zatiaľ nemáme žiadne vyjadrenie, musí sa na to vypracovať projekt. Pavel 

Chren ďalej konštatoval, že musíme rátať v rozpočte s domom smútku na Kňažickom 

cintoríne, pretože je v havarijnom stave. Tiež je potrebné, aby bolo osvetlenie na Kňažickom 

cintoríne. Pavel Chren ďalej podotkol, že by sa mali upraviť ceny za pozemky, ktoré obec 

predáva, pretože je nový zákon. Poznamenal, že by obec mohla dať priestor občanom, ktorí 

nemajú odkúpené predzáhrady, aby si to napríklad do pol roka dali na poriadok a potom sa 

budú musieť ceny zvýšiť. Ďalej poznamenal, že sa pripravuje nová výzva na revitalizáciu 

trávnatých plôch, dáva to do pozornosti. Mgr. Edita Grzybová konštatovala, že ak budeme 

úspešní s kompostérmi, tak už nikdy viac nebudeme môcť žiadať peniaze z Envirofondu. 

V prípade, že nebudeme úspešní, potom budeme znovu žiadať financie na zateplenie Obecnej 

haly. 

Ing. Jaroslav Dubec – konštatoval, že WC na Opatoveckom cintoríne, resp. latrína, ktorá tam 

je v súčasnosti, je v havarijnom stave. Je potrebné, aby sa na Opatoveckom cintoríne spravilo 

normálne WC.  



Mária Gálová - poznamenala, že by sa malo rátať v rozpočte s chodníkom na Kňažickej 

ulici. Ďalej podotkla, že sa jej nepáči, keď zomrie nejaký občan zo Žitavian a za obec nejde 

nikto na pohreb. Je toho názoru, že každý občan, ktorý zomrie, si zaslúži zo strany obce aspoň 

jednu, dve vety na poslednej rozlúčke. 

Roman Ondriaš - podotkol, že sa k nemu dostala sťažnosť z ulice Saradskej. Občania na 

Saradskej ulici si neprajú, aby sa tam odhŕňal sneh, keď aj s novým traktorom, pretože 

vzhľadom na to, v akom stave je tam teraz cesta, robí im to iba potiaže.  

 

K bodu 12. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

Mgr. Edita Grzybová poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva bolo ukončené  o 19:22 hod.. 

 

 

 

Zapísala: 

Mgr. Lenka Štullerová  ....................................... 

 

 

 

        ....................................................     

                 Mgr. Edita Grzybová 

                                                                                                       starostka obce 

Overovatelia:  

Ing. Milan Barabáš   ........................................ 

Roman Ondriaš    ........................................ 

 

 


